
 

 

 

Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

 konané dňa 15. 12. 2008 

 

Prítomní: 

MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Július Balog, Mgr. Jozef Vretenička, Pavel Gavalec, 

Karol Pajda, Róbert Sobota, Ing. Ján Kubaliak, MUDr. Radovan Baník,  Ing. Július Kišák,  

Mgr. Pavel Jánošík, Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová 

 

Primátor:                            Ing.    Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                          JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                     Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                             Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel Rončák, ktorý privítal 

všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 10 poslanci a preto je uznášaniaschopné. 

Za overovateľov určil:     1. Jaroslava  S K Y P A L O V Á 

                                          2. MUDr. Radovan  B A N Í K 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Skypalová a MUDr. Baník?  

10   za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                         MUDr. Gasperová, Srnišová                  

                                                                                                             Mgr. Vretenička    

                                                                                                             neprítomní 

Návrhová komisia:              Edita  K L E M B A S O V Á 

                                             Ing. Július  K I Š Á K 

                                             Pavel  G A V A L E C                                  

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali: Klembasová, Ing. Kišák a Gavalec? 

10 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

MUDr. Gasperová,Srnišová 

                                                                                                               Mgr. Vretenička 

                                                                                                                neprítomní 



 

 

P R O G R AM : 

l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora 

   mesta 

                                                                                      Predkladá: zástupca primátora  
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2. Zmena rozpočtu na r. 2008 
 

3. Rozpočet na r. 2009 

 

4. Prejednanie návrhu plánu činnosti MsR, MsZ a hlavnej kontrolórky na I. polrok 2009 

 

5. R ô z n e 

 

6. Záver 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 

10 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

MUDr. Gasperová,Srnišová 

                                                                                                               Mgr. Vretenička 

                                                                                                                neprítomní 

l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora 

   mesta 

    Táto správa je vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. Na zasadnutí ju predložil 

zástupca primátora MUDr. Baník.  

Diskusia: 

primátor  

- konštatoval, že na zasadnutí MsR pri riešení predĺženia termínu pre p. Olšiaka boli prítomní len dvaja 

členovia, Ing. Kišák musel odísť.  Preto sa k tejto otázke treba vyjadriť teraz. 

 

MUDr. Baník 

- navrhol predĺžiť termín do 10. 3. 2009 

 

p. Skypalová 

- ak sa už potom predlžovať nebude 

 

Ing. Kišák 

- ak v ten deň nebude úloha splnená, v ten istý deň  mu ukončiť nájom 

Hlasovanie: 

     Kto je za predĺženie termínu na vykonanie prístavby na uskladnenie technických pomôcok  

     k existujúcej stavbe v areáli TJ do 10. 3. 2009 Ing. Pavlovi Olšiakovi, Adyho 4, Lučenec  

     s tým, že keď úlohu nesplní, bude mu dňom 10. 3. 2009 ukončený nájom v nebytových  

     priestoroch v areáli TJ? 

10 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

MUDr. Gasperová,Srnišová 



                                                                                                               Mgr. Vretenička 

                                                                                                                neprítomní 

Mgr. Jánošík 

- pri vyhodnotení verejného osvetlenia, chýba vyhodnotenie v korunách 

 

- 3 - 

 

- na ŽP treba podať žiadosť ohľadom presvetlenia stromov za bytovým domom 593 na  

   Sklárskej ul. 

 

prednosta 

- žiadosť podá MsÚ 

 

MUDr. Baník 

- navrhol odpredaj rozostavanej budovy TIK 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady  

a primátora mesta? 

10 za                                     - proti                            Mgr. Vretenička sa zdržal 

                                                                                    MUDr. Gasperová a Srnišová 

                                                                                                 neprítomní 

 

2. Zmena rozpočtu na r. 2008 
   Navrhovaná zmena rozpočtu na r. 2008 bola zaslaná poslancom domov. Na zasadnutí MsZ ju 

okomentoval  a doporučil na schválenie Ing. Kišák, predseda ekonomickej komisie. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená zmena rozpočtu na r. 2008? 

12 za                                   - proti                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                                  MUDr. Gasperová neprítomná 

 

3. Rozpočet na r. 2009, 2010, 2011 

    Poslanci MsZ obdržali tiež návrh rozpočtu na r. 2009, 2010, 2011. Ing. Kišák konštatoval, že zasadnutia 

ekonomickej komisie sa zo zdravotných dôvodov nemohol zúčastniť. Potom okomentoval navrhovaný 

rozpočet.  Došlo k navýšeniu o 9. 000.000.- Sk. Za budovu STS nájom nedostaneme, keď ju odpredáme. 

Došlo tiež k navýšeniu za VHA.  Treba sa zaoberať riešením rozpočtu v KD. Príjmy išli o 50% dole. Na 

prevádzku ide zase vyššia čiastka a to bez opravy budovy. Čo sú to za príjmy 120.000.- Sk ročne? Treba 

zvážiť, či sú potrební dvaja pracovníci na kultúru.V samospráve došlo k navýšeniu o viac ako 10%. Narástlo 

uloženie odpadu. Pre TJ bolo navýšené s tým, že finančné prostriedky sa budú uvolňovať postupne. Keď 

bude poplatok za energie vyšší, o to budeme čiastku krátiť. 

Pre SZPB sme navýšili rozpočet o čiastku 5.000.- Sk. Celkove na kluby sme dali 106.000.- Sk. Veľké 

výhrady mal k čiastke 1.350.000.- Sk na úpravu MK, ktorá je nízka.  

Na ZSS sú dotácie z mesta 780.000.- Sk, z VÚC 2.400.000.- Sk. Je to tiež ožehavý problém. V porovnaní so 

zariadeniami tohto typu je rozdiel v počte zamestnancov a vo výške platu. 

Čo sa týka MŠ, je na zváženie, že či pri takom počte detí, je potrebné toľko učiteliek. 

Takéto smerovanie je zlé, je to neúnosné.  

Na akcie je naplánované 18.000.000.- Až na ďalšom zasadnutí MsZ by sme mali rozhodnúť konkrétne, na 

aké akcie sa dajú financie. Teraz schválime iba čiastku. Niektoré finančné prostriedky sú kalkulované 

zbytočne, keď vieme, že akcie nebudeme robiť. Po troch rokoch strácajú PD platnosť. Teraz je proti 



odsúhlaseniu 4.480.000.- Sk na rekonštrukciu budovy MsÚ, ale treba schváliť až potom, keď sa predá 

budova STS. 

Konštatoval, že chceme ísť bez provizória, prípadne neschválenia rozpočtu. Po diskusii môžeme rozpočet 

schváliť.   
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p. Klembasová 

- vie, že v meste je dobrá každá koruna, ale kultúra nebola nikdy zisková. Pred tým sa na premietanie filmov 

brali aj kultúrne poukazy, teraz ich deti dali na vystúpenie Desmodu. 

Prečo sú príjmy z akcií Gombovecfest, Desmod, Fašiangy... príjmami mesta? Na šport sa dáva 743.000.- Sk 

a na opravu KD sa nám zdá veľa. 

 

p. Čičmacová 

- na akcie Gombovecfest, Desmod, Fašiangy išli výdavky z mesta 

 

p. Srnišová 

- poukázala na to, že by prioritou mal byť chodník od ZŠ Ul. slobody na Zelené 

 

p. Skypalová 

- konštatovala, že Slaná Lehota nie je nikde spomenutá. Treba povymieňať škridle 

na streche KD v Slanej Lehote, opraviť MK k obchodu, ku Kučerovcom, Adámiovcom... 

 

Ing. Kubaliak 

- krov na streche je dobrý 

 

p. Skypalová 

- treba meniť krytinu, hovorí to už celé roky 

 

p. Klembasová 

- akcie, ktoré neboli zrealizované, treba preniesť 

 

Mgr. Jánošík 

- máme vypracovanú koncepciu rozvoja mesta. Za chodník na Fučíkovej ul. hovorí už tiež celé roky. 

Predtým každý poslanec dostal do svojho obvodu 100.000.- Sk a dal ich na to, čo bolo potrebné vybudovať. 

Netreba robiť zbytočne PD, keď akcie nebudeme robiť. Ak sa predá TIK, mal by sa urobiť chodník na 

Fučíkovej ul. Treba to dať do rozpočtu na budúci rok. 

Zdá sa mu, že pri určovaní akcií, niekto prekračuje svoje právomoci. 

 

p. Bahledová 

- sú tam uvedené akcie, ktoré vyplynuli z MsR, MsZ a porád 

 

prednosta 

- pokiaľ nie je vypracovaná PD, nemôžeme požiadať o financie z fondov. 

Poradie dôležitosti akcií sa má určiť v MsZ. 

 

Mgr. Jánošík 

- akcie z r. 2006, 2007 sa nemali stratiť. Je na zváženie, či treba robiť aj strechu na knižnici v Zelenom. 

 



MUDr. Baník 

- ZSS dostáva z mesta 780.000.- Sk. Je návrh na VÚC na  zvýšenie financií pre zariadenia tohto typu. 

Rozpis ešte nie je vypracovaný. Nedarí sa nám naplniť DSS. Ak mesto nebude spolufinancovať, nedá ani 

VÚC. Ďalej mal dotaz, prečo je rozdiel vo financiách pre školy. 
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p. Čičmancová 

- zo zákona pôjdu hore platy o 7% 

 

MUDr. Baník 

- z akcií treba vylúčiť TIK, zostanú financie 

 

Ing. Kišák 

- akcie by sa mali prejednať v MsZ podľa PHaSR, aby 8 rokov sme nehovorili o chodníku. 

K navýšeniu financií v samospráve: 

budovu MsÚ utepľujeme, ideme presťahovať tam všetkých pracovníkov, ale náklady na plyn, elektrickú 

enrgiu, vodu idú hore, taktiež na počítačovú techniku a interiérové vybavenie. 

 

p. Sobota 

- teraz schváľme financie v globále, akcie vo februári, aj odpredaj TIK-u a STS 

 

p. Klembasová 

- na tržnici je znížené nájomné, kedy sa vrátia financie? 

 

primátor 

- tržnica nebola projektovaná na zimné obdobie, treba hľadať riešenie 

 

p. Sobota 

- boli výhrady ohľadom tržieb a aby sme prilákali viac podnikateľov, znížili sme nájomné. 

Navrhol odpredať do súkromného vlastníctva. 

 

Ing. Kišák 

- tržnica stála 1.000.000.- Sk, príjem je 180.000.- Sk a energie si platia sami. Za 5 rokov sa to vráti. Pôvodný 

projekt bol len na sezónu. Treba zatepliť.  

 

Ing. Kubaliak 

- treba riešiť aj vykurovanie 

 

p. Pajda 

- s vykurovaním sa nepočítalo 

 

Mgr. Vretenička 

- prečo je navýšená mestská samospráva? 

 

p. Čičmancová 

- dávali sme zo skutočnosti na tento rok. Ak sa budova bývalej polície predá, energie môžeme znížiť. 

 

Ing. Kišák 

- musíme ísť aj do rizika. Takýmto spôsobom nezostane na budúci rok na ionvestície ani 5%. 



Navrhol skrátiť rozpočet mesta o 500.000.- Sk na samosprávu. 

 

p. Čičmancová 

- navýšené sú špeciálne služby, ako je výrub stromov o 100.000.- Sk 
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- splácanie úrokov z úverov vo výške 697.000.- Sk bolo predtým z iných finančných operácií. 

   Vlani neboli v rozpočte samosprávy. 

 

Ing. Kišák 

- požiadal o rozpis odmien ohľadom MsZ, MsR a komisií 

 

 p. Gavalec 

- mal dotaz, z čoho vychádzala ekonómka za uloženie odpadu 

 

p. Čičmancová 

- zo skutočnosti 

 

Ing. Kišák 

- do budúceho zasadnutia MsZ preverí hlavná kontrolórka faktúry za uloženie odpadu 

 

hlavná kontrolórka 

- vyjadrila sa k počtu detí v MŠ 

 

Ing. Pribilincová 

- kontrola z KŠÚ konštatovala, že počet detí je stanovený hygienikom 

 

hlavná kontrolórka 

- deti vieme umiestniť na MŠ, Sklárska ul., je na zváženie, či robiť nadstavbu v MŠ, Kanadská ul. 

 

p. Klembasová 

- prečo by sme deti presúvali. Kto je šikovnejší, nech ich má. Nadstavbu riešime už od marca. 

Nepočítajme percento dochádzky, málokedy sa prekročí kapacita. Keď chceme využívať MŠ, Sklárska ul.,  

neviem či donútime rodičov, aby si tam umiestnili deti. 

 

primátor 

- nehovorme o neschopnosti riešiť nadstavbu. Zistilo sa, že je potrebných 934.000.- Sk. 

  

p. Klembasová 

- či overoval, koľko by dali na dieťa 

 

Ing. Pribilincová 

- 2089.- Sk/na dieťa 

 

p. Kojnoková, riaditeľka MŠ 

- zákon nepozná priemernú dochádzku. Ukazovateľ je, koľko rodičov mesačne zaplatí. 

Celé roky chceli vlastnú spáleň a priestory na cvičenie. Aj vodovodnú prípojku si zaplatila sama. Zobrala 

viac detí a tým je aj viac financií. Má 700.000.- Sk. Vydala 30 rozhodnutí o prijatí detí. Súhlasila aj s tým, 

aby dieťa chodilo aj na popoludnie. Nabudúci rok bude 

800.000.- Sk navyše. Keď sú peniaze, prečo ich nepoužiť. 



 

Ing. Pribilincová 

- pripomienkovala, že má údaje z podkladov riaditeliek 
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p. Kojnoková 

- čísla sú dobré, percentá nie 

 

Mgr. Jánošík 

- ak sú deti neoprávnene zapísané, hrozí pokuta pre zriaďovateľa až do výšky 100.000.- Sk 

 

MUDr. Gasperová 

- rekonštrukcia v MŠ je naliehavá. Mesto musí nájsť 950.000.- Sk. 

 

p. Kojnoková 

- v dohadovacom konaní môžeme žiadať o ďalšie financie. Ide o to, či je mesto ochotné požičať 300.000.- 

Sk. Na budúci rok ich dostane späť od riaditeľky. 

 

Ing. Kišák 

- rekonštrukcia Kanadská ul. musíme uzavrieť 

 

Ing. Pribilincová 

- originálne komptencie budú vyššie na obidve MŠ 

 

p. Kačániová 

- chýbalo jej  160.000.- Sk na prevádzku, koeficient je 2.089.- Sk. Momentálne je 115 detí, 

keby jej ešte vrátili 100.000.- Sk školné, tak to vyjde. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za rekonštrukciu MŠ, Kanadská ul. vo výške 950.000.- Sk? 

13 za                                   - proti                            - sa zdržal hlasovania 

 

Ing. Kubaliak 

- či sa nemalo konzultovať s hygienikom 

 

p. Kojnoková 

- ak bude viac ako 40 m2, súhlasia 

 

p. Kačániová 

- chce vykonať v MŠ mimoriadnu inventarizáciu 

 

p. Lomanová, ZSS 

- na budúci rok prijatie do ZSS nemôže podmieniť vstupným poplatkom. Urobili všetko preto, aby nastúpili 

ďalší klienti. Celkove je 21 klientov, s trvalým pobytom mesta Poltár je  16. 

 

MUDr. Gasperová 

- mnoho diagnóz je ťažkých psychiatrických. Tie najzávažnejšie sme neprijali.  

 

 



p. Slaniniak 

- oboznámil prítomných s tým, aké akcie v budúcom roku plánuje: 

    oplotenie DS a cintorína, 

    spevnenie cesty k nádržiam,  
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    rozšírenie parkoviska, 

    rozšírenie osvetlenia v areáli cintorína, 

    odpredať dodávku a kúpiť BERLINGO, 

    485.000.- Sk je vyčlenených na pripomienky z MsZ 

 

Čo sa týka podnikateľskej činnosti, vývoz PDO pre obce bude vykonávať Združenie pre výstavbu skládky, 

my s cenou nemôžme ísť nižšie. 

 

Ing. Kišák 

- aká je kalkulácia na vývoz z mesta? 

 

p. Slaniniak 

- 2.326.000.- Sk je zber a odvoz komunálneho odpadu, 1.550.- Sk/t 

 

p. Gavalec 

- starostovia odsúhlasili zakúpenie motorového vozidla, 842.- Sk/hod. a 25.- Sk/km 

 

p. Klembasová 

- smeruje to všetko k tomu, že si zrušíme MsPS 

 

Mgr. Vretenička 

- mala by sa vyjadriť aj dozorná rada MsPS k stanovisku 

 

MUDr. Gasperová 

- konštatovala, že na opravu MK je nedostatočná suma. Na Ul. slobody od ZSS sa nedá prejsť, tiež na Ul. 

partizánskej a pionierskej, kvetnej. 

 

    Potom predložila svoje stanovisko k navrhovanému rozpočtu hlavná kontrolórka. 

Mestské zastupiteľstvo vzalo stanovisko na vedomie. 

 

p. Skypalová 

- konštatovala, že dnes schvaľujeme financie bez akcií 

 

p. Klembasová 

- či treba schvaľovať personálny audit 

 

prednosta 

- audit stojí okolo 200.000.- Sk 

 

Ing. Kišák 

- navrhol krátenie výdavkov v samospráve o 500.000.- Sk,  potom presunúť na personálny   

   audit   200.000.- Sk a na údržbu komunikácií 300.000.- Sk 

 

Hlasovanie: 



Kto je za tento návrh?  

13 za                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 
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Kto je za to, aby bol  schválený takto navrhovaný rozpočet s tým, že konkrétne akcie na rozvoj mesta budú 

schválené vo februári? 

13 za                                       - proti                            - sa zdržal hlasovania 

 

4.  R ô z n e 

- plány činnosti MsR, MsZ a hlavnej kontrolórky  

13 za                                       - proti                            - sa zdržal hlasovania 

 

- dofinancovanie stavby „Prístavba a nadstavba budovy MsÚ“ vo výške 4.840.000.- Sk 

   z finančných prostriedkov z odpredaja areálu MONT REAL v r. 2009 

 

primátor 

    Firma, ktorá chcela odkúpiť žeriav, nedostala úver z banky. Príde sa pozrieť ďalší záujemca o odkúpenie 

žeriavu. 

    Záujemca o kúpu areálu MONT REAL požiadal o investičnú pomoc. Bol predložený projekt na 

Ministerstvo hospodárstva, no projekt vykazoval formálne nedostatky. Zo strany MH SR bolo odporučené 

urýchlene projekt prepracovať a znovu zaregistrovať. Časť areálu sa môže odpredať a finančné prostriedky 

z odpredaja budú použité na dofinancovanie stavby „Prístavba a nadstavba budovy MsÚ“ V stredu sa má 

uskutočniť jednanie, pozemok sa odčlení.. 

 

p. Sobota 

- či zostala reálna suma, ak nedôjde k odpredaju žeriava 

 

primátor 

- žeriav zostane vo veľkej hale 

 

p. Klembasová 

- ide teda o odpredaj malej haly 

 

Mgr. Jánošík 

- za žeriav sme mali dostať 3.199.000.- Sk, bolo by dobré, keby sme dostali informáciu, aby bol vyňatý 

z kúpy STS 

 

primátor 

- cez internet nám núkali nízke sumy za odkúpenie 

 

Mgr. Jánošík 

- je tam znalecký posudok 

 

MUDr. Baník 

- za akú cenu sa uskutoční odpredaj pozemku 

 

primátor 



- podľa znaleckého posudku a m2. Pozemok sa odpredá na ostatnú výrobu, na ktorú nedali projekt. 
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MUDr. Baník 

- tým pádom stavba nepokračuje 

 

Ing. Kišák 

- či je to reálne v tomto roku 

 

primátor 

- financovanie bude začiatkom januára 

 

Mgr. Jánošík 

- suma zostane celá, 10 mil. a z toho vyfinancujeme  

  

Ing. Kišák 

- my sme to podmienili predajom areálu  v r. 2009 

Odpredaj je schválený. 

 

prednosta 

- dofinancovanie stavby bude z odpredaja STS 

 

Mgr. Jánošík 

- treba zrušiť  uznesenie z odpredaja žeriava 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bolo schválené dofinancovanie stavby „Prístavba a nadstavba budovy MsÚ“ vo výške 

4.840.000.- Sk z finančných prostriedkov z odpredaja areálu MONT REAL  

v r. 2009? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

 

- odpredaj dvojizbových bytov č. 86 a 87 v bytovom dome č. 580 formou ponukového  

    konania, pričom minimálna ponuková cena je vo výške 240.000.- Sk 

Diskusia: 

Mgr. Jánošík 

- treba zvážiť cenu bytov 

 

p. Klembasová 

- ak sú zdevastované, musíme ich dať do poriadku 

 

p. Sobota 

- tieto byty treba odpredať a ideálne by bolo nechať jednoizbové na slobodárni 

ako mestské byty 

 

Hlasovanie: 

Kto je za odpredaj dvojizbových bytov č. 86 a 87 v bytovom dome č. 580 formou ponukového konania, 

pričom minimálna ponuková cena je vo výške 240.000.- Sk? 



12 za                                      - proti                              1 sa zdržal /Mgr. Jánošík/ 
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Hlasovanie: 

Kto je za 5% spoluúčasť vo výške 200.000.- Sk  – 225.000.- Sk na financovanie projektu  

modernizácia výchovnovzdelávacieho procesu na ZŠ , Ul. slobody 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

Hlasovanie: 

Kto je za schválenie odpredaja bytu č. 54 na I. poschodí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej vchod 

č. 59 v Poltári postavený na parc. č. 2091, byt je zapísaný na LV č. 2074 k. ú. Poltár pre Jozefa Černotu, 

Družstevná 13, 962 61 Dobrá Niva za cenu 200.000.- Sk na základe vyhodnotenia ponukového konania? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

 

Kto je za schválenie odpredaja bytu č. 57 na II. poschodí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej vchod 

č. 59 v Poltári postavený na parc. č. 2091, byt je zapísaný na LV č. 2074 k. ú. Poltár pre Igora Tyslových, 

Sušany 71, 980 12 Hrčiarske Zalužany za cenu  

180.500.- Sk na základe vyhodnotenia ponukového konania? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

 

-  odpredaj TIK 

Diskusia: 

p. Sobota 

- navrhol odpredaj rozostavanej budovy TIK  s tým, že budú zapracované všetky výdavky 

 

prednosta 

- bude vyhlásené ponukové konanie a určená cena na odpredaj 

 

Hlasovanie: 

Kto je za odpredaj rozostavenej budovy  TIK za celkové vyčíslené náklady určené ako minimálna cena? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

Opätovné prehodnotenie žiadosti: 

Kto je za podpísanie dohody o náhrade majetkovej ujmy a primeranej jednorázovej náhrady  

vzniknutej núteným obmedzením užívania nehnuteľnosti v cene 100.- Sk/m2 pre    Stredoslovenskú 

energetiku - Distribúcia a. s. so sídlom Žilina, Ul. republiky 5? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

 

 

MUDr. Baník 

- konštatoval, že prešiel r. 2008 a treba uvažovať o odmene pre hlavnú kontrolórku. 

Primátorovi vzhľadom ku skutočnostiam odmenu nenavrhuje. 

 

p. Sobota 

- navrhol hlasovať o odmenách jednotlivo. 



- 12 - 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby primátorovi nebola schválená žiadna odmena? 

10 za                                                 - proti                        2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                            p. Skypalová, 

                                                                                            p. Srnišová, 

                                                                                            p. Pajda neprítomný 

 

Kto je za vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta vo výške 15 % súčtu platov za I. – IV. Q. 2008? 

10 za                                        - proti                                 3 sa zdržali hlasovania 

                                                                                             p. Skypalová, 

                                                                                             p. Gavalec, 

                                                                                             p. Srnišová   

 

- odmeny pre členov ZPOZ – u podľa návrhu 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

  

- VZN č. 7/2008 o dani z nehnuteľnosti o bližších podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľnosti 

mesta Poltár 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

 

- VZN č. 8/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- VZN č. 9/2008, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach a trhový 

poriadok 

Diskusia: 

p. Klembasová 

- mala dotaz, či MsPS ako správca trhoviska, môže vykonávať aj kontroly 

- ďalej konštatovala, že sa nedodržiava VZN a predáva sa aj to, čo sa nesmie 

 

Mgr. Jánošík 

- pred predajňou zeleniny predávajú tovar z veľkých nákladných áut 

 

p. Sobota 

- navrhol prehodnotiť platbu za predaj z nákladných áut 

 

prednosta 

- teraz schválime navrhované VZN a na budúcom zasadnutí prehodnotíme právomoci správcu a ambulantný 

predaj 

 

Hlasovanie: 

Kto je za predložené VZN? 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 
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- VZN 10/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ, ktorých 

zriaďovateľom je Mesto Poltár 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- VZN 11/2008 o prevode vlastníctva bytov 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- VZN č. 12/2008 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- smernicu pre zadávanie zákaziek s nízkou hodnotou 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 5/2006 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za stravovanie, bývanie, 

zaopatrenie v ZOS v Poltári 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 2/2008 v podmienkach poskytovania sociálnych služieb a o úhrade 

za poskytované služby v ZSS 

12 za                                        - proti                                1 sa zdržal hlasovania 

        Ing. Kišák 

 

- dodatok č.  2 k VZN č. 1/2006 o vytvární zdravého životného prostredia 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č.1 k VZN č. 4/2007 o zvláštnom užívaní miestnych komunikácií pri zriaďovaní a údržbe 

nadzemných a podzemných vedení každého druhu 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 1/2005 o ochrane ovzdušia a o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 2/2006 o chove a držaní zvierat 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 3/2006 o niektorých podmienkach držania psov 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 11/2005 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 2 k VZN č. 39/1999 o nájme bytov vo vlastníctve mesta 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

- smernicu o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely 

13 za                                        - proti                                - sa zdržal hlasovania 
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D i s k u s i a : 



MUDr. Baník 

- TIK sa môže presunúť do budovy MsÚ, prípadne do KD a priestory môžeme prenajať 

- ďalej poukázal na zlý architektonický vzhľad v obchodnej zóne, konkrétne na výšku striech 

 

p. Bahledová 

- to spadá do kompetencii Spoločného stavebného úradu. Vlastníci by mali požiadať o zmenu stavby pred 

dokončením. 

 

p. Klembasová 

- kto vybavoval a kto preberal mapky mesta Poltár, kde Maštinec zaradili do iného okresu 

 

p. Lepiš 

- konštatoval, že to bolo reklamované. Je toho 4.000 kusov a teraz už nevedia nájsť riešenie. 

 

p. Sobota 

- všimli si to aj občania, veď sa to predáva po 25.- Sk 

 

Ing. Kišák 

-kedy sa má stavať TESCO 

 

primátor 

- po ukončení vykurovacieho obdobia v máji. Čo sa týka výstavby BILLY, boli tam námietky občanov. 

 

p. Skypalová 

poukázala na: 

-  železničnú stanicu v Slanej Lehote 

- odparkované autá na MK pred rodinnými domami 

- nevhodnú výzdobu vianočného stromčeka 

- dobre nepočuť vyhlasovanie v Slanej Lehote 

- ohrozenie premávky na železničnej ul. pred rodinným domom p. Kamasa 

 

p. Sobota 

- navrhol osadiť na stanici plechovú zastávku v Slanej Lehote 

 

p. Skypalová 

- ukradnú ju 

 

Ing. Kišák 

- doporučil napísať list na Železnice SR 

 

p. Srnišová 

- treba viditeľne označiť bytové domy na sklárskom sídlisku 

- mala dotaz, či bude v Zelenom úsporné osvetlenie 

- hľadať lacnejší projekt na chodník v Zelenom 

- v meste sa nedajú zakúpiť vianočné stromčeky 
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Mgr. Jánošík 

- navrhol označiť bytovky písmenami 



- pri bl. „I“ ostali betóny po rozbitom chodníku 

 

p. Gavalec 

- do zábavného štvorca chodia autá 

- zloženie mestskej rady je vec primátora a nie členov MsR 

- navrhol zrušiť funkciu hovorcu 

 

Ing. Kišák 

- keď zadáme audit, zruší sa viac miest 

 

p. Sobota 

- čo sa týka zloženia MsR, primátor nepodal žiadny návrh na zmenu 

 

MUDr. Baník 

- boli sme povinní sa k tomu vyjadriť 

 

Mgr. Jánošík 

- ani p. Gavalec nerobil zmeny v MsR, keď bol primátor 

 

primátor 

- orgány vytvorené po voľbách sú spravidla na celé volebné obdobie 

 

Ing. Kišák 

- čo sa týka kanalizácie, projektant sa pomýlil. Prišlo sa na to iba pri realizácii, prerobili sme projekt. 

Dokedy to takto pôjde za naše peniaze? Stavba by mala byť do konca roka skolaudovaná, aký je ďalší 

postup? 

 

primátor 

- bolo viac jednaní, geodet chybu priznal. Ohľadom kanalizácie bol v Banskej Bystrici, spolu  so zástupcami 

z Povodia Hrona. 

 

Ing. Kišák 

- či je podpísaná zmena projektu 

 

p. Bahledová 

- je na Povodí Hrona, Škorupa uznal svoju chybu 

 

Ing. Kišák 

- či je ochotný niesť aj následky 

 

p. Bahledová 

- do konca roka sa má kanalizácia ukončiť a nie skolaudovať 

 

p. Klembasová 

- chcela vedieť, kto je stavebný dozor, kto s nimi chodí, keď merajú 
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p. Bahledová 

- p. Stankovics 



 

p. Klembasová 

- malo sa to pripomienkovať, to už nemá obdobu 

 

p. Sobota 

- konštatoval, že súčasťou kanalizácie je aj prepojenie 

 

Juraj Kojnok, občan 

- p. Bahledová sa správa ako zamestnanec EKO STAVBY a nestojí za občanmi Vysvetlil situáciu, že keď 

začali tam stavať rodinné domy, koryto bolo o 40 cm nižšie. Boli vybudované aj pivnice a kotolne. Pri 

menšom znížení to pocítime. Sú to pre nás životne dôležité veci. My máme za to trpieť, že sa projektant 

pomýlil? 

 

p. Bahledová 

- v r. 2009 bude vybudovaný most 

 

p. Kojnok 

- nevie, kedy to bude reálne, keď je potrebných 1.000.000.- Sk 

 

Mgr. Jánošík 

- nikdy by to neriešil popod most. Ak pochybila firma, chybu nech odstráni a robí podľa pôvodného 

projektu. Aj prečerpávačka by bolo riešenie. Od kedy sme o tom vedeli? 

 

p. Kojnok 

- od augusta 

 

p. Bahledová 

- od októbra. P. Škorupa bol za občanmi a hľadal najpriechodnejšie riešenie. 

 

Mgr. Jánošík 

- mal dotaz, ako sa budú napájať občania z Pionierskej ul. a za akých podmienok 

 

p. Bahledová 

- po kolaudácii 

 

p. Turcaj 

- p. Bahledová povedala, že prípojky budú vybudované po pozemky 

 

p. Sobota 

- p. Stankovics by mal obhajovať občanov. Treba prehodnotiť s ním spoluprácu. Bola odkrytá vodovodná 

prípojka, je zaliata vodou. 

 

p. Mužíková, občianka mesta 

- mala dotaz, prečo aj oni na Partizánskej ul. nemajú nárok na kanalizáciu. Treba aj k ich rodinnému domu 

vybudovať odbočku. 
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p. Bahledová 



- konštatovala, že na Ul. partizánskej je vybudovaná kanalizácia 

 

p. Mužík 

- akým právom chcete, aby sme si sami vybudovali takú dlhú prípojku 

 

Ing. Kubaliak 

- mohlo sa to riešiť ako kanalizácia, spád je vynikajúci 

 

MUDr. Gasperová 

- aké riešenie navrhuje stavebné oddelenie? 

 

p. Bahledová 

- dokončiť hlavné potrubie 

 

p. Klembasová 

- kto to bude platiť túto prípojku? 

 

p. Turcaj 

- aj minulý týždeň vykopali kanál na Pionierskej ul. a rúry museli vybrať 

 

p. Bahledová 

- bol to kanál na povrchovú vodu, museli ísť nižšie 

 

p. Kojnok 

- konštatoval, že upchali kanály, voda bude stekať po ceste 

 

p. Mužíková 

- kanalizáciu chceme doviezť iba ku garážu pred Talánovcami 

 

primátor 

- v hlavnej trase v r. 2004 to nebolo zahrnuté. Môže sa to robiť po ukončení hlavnej trasy. 

 

Ing. Kišák 

- budeme musieť nájsť financie asi na 40 m 

 

p. Slaniniak 

- mal dotaz, či je riešené k Teremovcom 

 

p. Bahledová 

- je cez pozemok p. Chovanca 

 

p. Kojnok 

- a p. Palík? 

- čo keby kanalizácia z Partizánskej neprechádzala  cez potok, ale vybudovať prečerpávačku 
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p. Gavalec 

- keby bol spád na ihrisko, je poriešené. Tam ide prečerpávačka. 



 

Ing. Kišák 

- treba dať prekresliť a začať robiť 

 

p. Bahledová 

- aby sme mohli dokončiť, musí sa vyjadriť Povodie Hrona 

 

p. Klembasová 

- nesúhlasím, aby kanalizácia išla po povrchu potoka. Povodie Hrona a p.Škorupa sa nemali dohodovať. 

Keď to cez potok nevyjde, treba hľadať iné riešenie. Trvám na pôvodnom projekte.  

 

MUDr. Baník 

- Jamborov prah zamietame 

 

Hlasovanie: 

Kto nesúhlasí s návrhom Ing. Škorupu s Jamborovým prahom /prevýšenie 25 cm nad dnom/? 

13 za                                              - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

Kto je za to, aby bolo hľadané iné technické riešenie s tým,  že stavebné oddelenie prizve pri jeho 

prejednávaní aj dotknuté osoby? 

13 za                                              - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

Ing. Kišák 

- finančné prostriedky, ktoré sme schválili na kapitálové výdavky, budeme musieť rozdeliť vo februári. Ak 

sa primátorovi nepodarí získať financie na prípojku ku Mužíkovcom od EKOSTAVBY, budeme musieť 

vyfinancovať z rozpočtu mesta 

 

p. Repa 

- navrhol vypracovať VZN ohľadom zábavnej pyrotechniky 

- mal dotaz, čo sa myslí v rokovacom poriadku  pod pojmom obchodný styk 

- nebolo mu odpovedané ohľadom strelnice 

- navrhol zapracovať do štatútu, ako dávať odpovede občanom 

 

MUDr. Baník 

- nevie si predstaviť ako sa dá riešiť strelnica 

 

Ing. Kišák 

- vyslovil nespokojnosť s fungovaním MsÚ a so vzťahmi na pracovisku. Dúfa, že sa to prejaví aj 

v odmenách. 

 

p. Klembasová 

- mala dotaz, či na konci roka boli odmenení všetci pracovníci. Dvaja ľudia nemali dostať odmeny, mali to 

pocítiť. 
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p. Sobota 

- problémy, ktoré sme riešili, boli voči občanom facka. Nehovorí, že zase všetci pracujú zle. 

 



UZNESENIE č. 9/2008 

 zo zasadnutia MsZ v Poltári 

konané dňa 15. 12. 2008 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O: 

I.  B E R I E   N A V E D O M I E 

1. správu z kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva a Mestskej rady v Poltári 

2. stanovisko k rozpočtu mesta Poltár na r. 2009, 2010, 2011    

 

II.  S C H V A Ľ U J E 

A/ 

1. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. plány činnosti MsR, MsZ a hlavnej kontrolórky  

3. dofinancovanie stavby „Prístavba a nadstavba budovy MsÚ“ vo výške 4.840.000.- Sk 

     z finančných prostriedkov z odpredaja areálu MONT REAL v r. 2009 

4. odpredaj dvojizbových bytov č. 86 a 87 v bytovom dome č. 580 formou ponukového  

    konania, pričom minimálna ponuková cena je vo výške 240.000.- Sk 

5.  5% spoluúčasť vo výške 200.000.- Sk  – 225.000.- Sk na financovanie projektu  

     modernizácia výchovnovzdelávacieho procesu na ZŠ , Ul. slobody 

6. na základe ponukového konania odpredaj bytu č. 54 na I. poschodí obytného domu súp. č.  

    594 na Ul. sklárskej vchod č. 59 v Poltári postavený na parc. č. 2091, byt je zapísaný na LV  

    č. 2074 k. ú. Poltár pre Jozefa Černotu, Družstevná 13, 962 61 Dobrá Niva za cenu  

    200.000.- Sk 

7. na základe ponukového konania odpredaj bytu č. 57 na II. poschodí obytného domu súp. č.  

    594 na Ul. sklárskej vchod č. 59 v Poltári postavený na parc. č. 2091, byt je zapísaný na LV  

     č. 2074 k. ú. Poltár pre Igora Tyslových, Sušany 71, 980 12 Hrčiarske Zalužany za cenu  

     180.500.- Sk 

8. odpredaj rozostavenej budovy  TIK za celkové vyčíslené náklady určené ako minimálna  

    cena 

9.  predĺženie termínu na vykonanie prístavby na uskladnenie technických pomôcok  

     k existujúcej stavbe v areáli TJ do 10. 3. 2009 Ing. Pavlovi Olšiakovi, Adyho 4, Lučenec  

     s tým, že keď úlohu nesplní, bude mu dňom 10. 3. 2009 ukončený nájom v nebytových  

     priestoroch v areáli TJ 

10. rekonštrukciu MŠ, Kanadská ul. vo výške 950.000.- Sk 

11. podpísanie dohody o náhrade majetkovej ujmy a primeranej jednorázovej náhrady  

    vzniknutej núteným obmedzením užívania nehnuteľnosti v cene 100.- Sk/m2 pre  

    Stredoslovenskú energetiku - Distribúcia a. s. so sídlom Žilina, Ul. republiky 5 

12. navrhované odmeny pre ZPOZ 

13. vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta vo výške 15 % súčtu platov za I. – IV. Q  

     2008 

 

B/  

1. zmenu rozpočtu na r. 2008 

2. rozpočet mesta Poltár na r. 2009, 2010, 2011   
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3. VZN č. 7/2008 o dani z nehnuteľnosti o bližších podmienkach určovania a vyberania dane 

z nehnuteľnosti mesta Poltár 



4. VZN č. 8/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

5. VZN č. 9/2008, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach 

a trhový poriadok 

6. VZN 10/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ, 

ktorých zriaďovateľom je Mesto Poltár 

7. VZN 11/2008 o prevode vlastníctva bytov 

8. VZN č. 12/2008 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu 

9. smernicu pre zadávanie zákaziek s nízkou hodnotou 

10. dodatok č. 1 k VZN č. 5/2006 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za stravovanie, bývanie, 

zaopatrenie v ZOS v Poltári 

11. dodatok č. 1 k VZN č. 2/2008 v podmienkach poskytovania sociálnych služieb a o úhrade 

za poskytované služby v ZSS 

12. dodatok č.  2 k VZN č. 1/2006 o vytvární zdravého životného prostredia 

13. dodatok č.1 k VZN č. 4/2007 o zvláštnom užívaní miestnych komunikácií pri zriaďovaní a údržbe 

nadzemných a podzemných vedení každého druhu 

14. dodatok č. 1 k VZN č. 1/2005 o ochrane ovzdušia a o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malými 

zdrojmi 

15. dodatok č. 1 k VZN č. 2/2006 o chove a držaní zvierat 

16. dodatok č. 1 k VZN č. 3/2006 o niektorých podmienkach držania psov 

17. dodatok č. 1 k VZN č. 11/2005 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

18. dodatok č. 2 k VZN č. 39/1999 o nájme bytov vo vlastníctve mesta 

19. smernicu o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely 

 

 

III. N E S Ú H L A S Í 

1. s návrhom Ing. Škorupu, aby prepojenie kanalizácie z Partizánskej ul. na Pioniersku bolo 

riešené Jamborovým prahom a doporučuje hľadať iné technické riešenie s tým,  že stavebné oddelenie 

prizve pri jeho prejednávaní aj dotknuté osoby 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným za účasť 

a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                       JUDr. František  K R A J Č O 

       primátor                                                                      prednosta MsÚ 

 

 

 

Jaroslava  S K Y P A L O V Á                                 MUDr. Radovan  B A N Í K 

I. overovateľ                                                                            II. overovateľ 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 

                 vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


